



March 1, 2026

1 مارس 2026م

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Drone-Related Incidents at Renaissance Village Duqm

الموضوع: حوادث مرتبطة بطائرة مسيرة في قرية النهضة بالدقم

Renaissance Services SAOG (“the Company”) announces that three drone-related incidents occurred today within its subsidiary, Renaissance Village Duqm’s (RSVD) premises. The first was at an unused storage area for portacabins and the other two have fallen in open space.

تعلن النهضة للخدمات ش م ع ع (الشركة) عن وقوع ثلاث حوادث مرتبطة بطائرات مسيرة اليوم في إحدى شركاتها التابعة، في محيط قرية النهضة بالدقم. حيث وقعت الحادثة الأولى في منطقة تخزين غير مستخدمة للكابائن المتنقلة بينما وقع الحادثان الأخران في مناطق مفتوحة.

No one has been harmed or injured. Emergency response procedures were activated immediately, and the relevant authorities, including Civil Defence, attended the site. The ROP has now taken charge and everyone remains safe following their guidelines and protocols.

ولم يتعرض أي شخص للأذى أو الإصابة، وتم تفعيل إجراءات الاستجابة للطوارئ على الفور مع تواجد الجهات المختصة، بمن فيها الدفاع المدني في الموقع، وقد تولت شرطة عُمان السلطانية زمام الأمور الآن والجميع بأمان في ظل الالتزام بتعليماتها وبروتوكولاتها المُعتمدة.

RSVD’s safety procedures and systems continue in force to assure the safety and wellbeing of all residents and staff.

هذا ويستمر تطبيق إجراءات وأنظمة السلامة في قرية النهضة بالدقم لضمان سلامة جميع القاطنين والموظفين.

As of the current time, the Company confirms that there is no impact on its ongoing operations.

هذا وتؤكد الشركة في الوقت الحالي عدم وجود أي تأثير على سير عملياتها الحالية.

The Company is working with the relevant authorities in relation to the incident and continues to monitor the situation in line with its safety and risk management protocols. Further updates will be provided if required in accordance with applicable regulatory disclosure requirements.

وتعمل الشركة مع الجهات المختصة فيما يتعلق بالحادثة بينما تواصل متابعة الوضع وفقاً لمعايير وبروتوكولات السلامة وإدارة المخاطر المُعتمدة. هذا وسيتم توفير مزيد من التحديثات إذا دعت الحاجة وفقاً لمعايير ومتطلبات الإفصاح المُتبعة.

With best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

For/ Renaissance Services SAOG

عن/ شركة النهضة للخدمات ش م ع ع

